
Zápis z jednání redakční rady Hornopočernického zpravodaje 

ze dne 22. 11. 2023 

 

 

Přítomni: Jana Víchová 

Iva Rosová 

Alžběta Cibochová 

Marcela Kousalíková 

Ivan Liška 

Lenka Bartáková 

Viktor Kazda 

 

Zapisovatel: Viktor Kazda 

Program: 

1. Projednání čísla 12/23 HPZ 

Průběh jednání: 

 Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod, redakční rada (dále jen RR) byla 

usnášeníschopná. 

 I. Rosová informovala RR o snahách pana a paní Barcalové ohledně umístění 

„loga“ klubu seniorů na příslušnou stránku HPZ. RR konstatovala, že tato 

problematika byla opakovaně probírána s tím, že v současné graf. podobě 

časopisu nejsou používána loga, případně piktogramy u žádných příspěvkových a 

neziskových organizací. Tuto záležitost RR považuje za uzavřenou, přičemž toto 

stanovisko bylo již dříve písemně sděleno klubu seniorů.  

 Byl projednán obsah čísla 12/23. 

 Bude stanoven termín konceptuální schůzky pro směřování časopisu pro rok 2024. 

 

 

Zapsal:  Viktor Kazda 

Zápis schválil: Jana Víchová 


